



## Application for DEWA Services

طلب اشتراك في خدمات الهيئة

مالك جديد  سكني  تجاري  صناعي  تعديل بيانات   
New Landlord Residential Commercial Industrial Information Amendment

### Documents Required:

المستندات المطلوبة:

صورة من عقد الايجار - صورة عن جواز السفر (مع صفحة التوقيع والاقامة لغير المواطنين) الرخصة التجارية للأغراض التجارية - الخارطة والملكية (للملاك)

Copy of Tenancy Contract - Passport Copy - (With Signature & Residence Visa Page for Expatriates) - Trade License for Commercial, Title Deed & Site Plan (for Landlords)

PLEASE WRITE IN CAPITAL LETTERS  
ALL FIELDS ARE MANDATORY

الرجاء الكتابة بخط واضح  
جميع البيانات اجبارية

Business Partner No.  رقم المتعامل  
(Existing DEWA Customers) (المتعاملين الحاليين للهيئة)  
Premises No.  رقم العقار  
Name  الاسم

Emirates ID No.  رقم بطاقة هوية الإمارات

P.O. Box  Emirate  الامارة ص.ب.

Mobile No.  هاتف منزل Res. Tel. No.  الهاتف المتحرك 1

Mobile No.  هاتف العمل Office Tel. No.  الهاتف المتحرك 2

E-mail  البريد الإلكتروني

Nationality  الجنسية

Visa No.  رقم جواز السفر Visa Expiry Date  تاريخ انتهاء التأشيرة

Trade License No.  رقم الرخصة التجارية Trade License Expiry Date  تاريخ انتهاء الرخصة التجارية

Annual Rent Amount  قيمة الإيجار السنوي للعقار Purchase Price  قيمة شراء العقار  
Community  المنطقة  
No. of Rooms  عدد الغرف

تعتبر الشروط الموضحة بهذا الطلب تامة لشروط طلب الامداد الموقع من صاحب العقار ، ويلتزم المتعامل بمقتضاها بقيمة الاستهلاك في مواعيدها ، و في حالة الاخلال يحق للهيئة اضافة رصيد المتأخرات لاي حساب استهلاك آخر يعود للمتعامل، بالاضافة لاية اجراءات قانونية او ادارية أخرى. تحتفظ الهيئة بالحق في تقديم اي معلومات يقدمها المتعامل للجهات الحكومية الأخرى السلطات التنظيمية / الهيئات او في حالة الحصول على امر بذلك من المحاكم المختصة.  
 يتعهد المتعامل كذلك بان جميع المستندات المقدمة منه للهيئة صحيحة وسارية المفعول ويخفل هيئة كهرباء و مياه دبي من اي و جميع المسؤوليات الناتجة عن اي طلبات او مطالبات او أحكام ناتجة عن عدم صحة اي من الوثائق.  
 أرغب بالتسجيل في خدمة الفاتورة الخضراء و إيقاف الفواتير الورقية.

The above stated conditions are complementary to the terms for the supply of Electricity and Water application concluded by the landlord with DEWA. Accordingly the customer undertakes to pay the outstanding bills on their due date, and in case of his default the Authority shall have the right to debit the outstanding amount to any other Contract Account belong to the customer or alternatively take any appropriate legal or administrative action against him. DEWA reserves the right to provide any information provided by the consumer to other government regulatory authorities / bodies or at the order of a court.

Customer further declare, that all documents submitted to Dubai Electricity & Water Authority are accurate and valid and be shall indemnify DEWA against any and all liabilities resulting out of claims, demands or judgments arising out of inaccuracy.

I Would like to opt for DEWA's GreenBill and stop the paper bills.

Customer's Signature  توقيع المتعامل  
Date:  التاريخ:

### For official use only

للاستخدام الرسمي فقط

Notification No.

Business Partner No.  
(For new Customers only)

Contract Account No.

Checked by:

Customer Services Center:

Date: